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Abstract (en)
The reflector has a sequence of annular facets, each presenting a circular edge in a plane (17) of the reflector. The plane (17) is parallel to a plane
(7) of a circline lamp. The facets are oriented such that light rays reflected by them and produced by incident rays of the lamp, form maximum angle
equal to a defined target angle, with rotational axis (11) of the circline lamp. An independent claim is also included for a light comprising a circline
lamp and a reflector.

Abstract (fr)
Réflecteur pour un luminaire à lampe circulaire, comprenant une succession de facettes annulaires (A-B, C-D, D-x, x-F, J-a, a-K1, K1-b, b-K2, K2-c,
c-K3, K3-d, d-K), orientées de manière que les rayons de lumière réfléchis par elles, engendrés par des rayons incidents de la lampe circulaire (1),
forment avec l'axe de révolution (11) de ladite lampe circulaire, un angle au maximum égal à un angle cible (X) défini et éventuellement des facettes
additionnelles (H-y, H-z), qui sont orientées pour que les rayons de lumière réfléchis par elles, le soient en dehors de la lampe circulaire. <IMAGE>
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